

模拟试题:商务英语考试练习题答案 PDF转换可能丢失图片或格式, 建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/150/2021_2022__E6_A8_A1_E6_8B_9F_E8_AF_95_E9_c85_150375.htm Key to Exercises of Unit

2 I. Multiple Choices : 1 - 5 dcdda 6-10 bacbb II. Identify errors in the following sentences : 1 - 5 aabbd 6 - 10 ccabd III. Fill in the blanks with proper words : 1. of 2. of 3. in 4. in 5. for 6. of 7. from 8.

for 9. with 10. to IV. Put the following English into Chinese : 1. chamber of commerce 商会 2. business partners 业务伙伴 3.

inquire for 询购(问)具体的商品 4. reliable business concerns 可靠的商行 5. acquaint sb with 使某人熟悉 6. open an account 开设帐户 7. be in line with 与...相一致 8. take the liberty of 冒昧地 9.

adhere to 坚持 10. get in touch with 与...联系 V. Put the following sentences into Chinese : 1、你地商会向我们推荐了你方行名。

2、我们从商界朋友亨利.史密斯先生处获悉你方行名。 3、我们从《南华早报》上读到了你方的广告。 4、多亏 ABC 有限公司的琼斯.史密斯先生帮助, 我们获悉了你公司行名。

5、约翰逊有限公司向我们介绍说你公司是电子产品的主要进口商。 6、我们通过北京的美国大使馆获悉你公司是塑料产品的进口商。

7、我们一位商业合伙人建议我们向你公司求助。 8、我们从商业刊物《商人》上获悉你公司是微波炉生产商。

VI. Put the following Chinese into English : 1. Your name has been recommended to us by the Chinese Consulate in New York as large importers of woolen goods. 2. In order to give you a general idea of our various textiles available for export, we are enclosing herewith sample books and a copy of price list for your information.

3. The Overseas Department of local Bank of China recommend that you are interested in establishing business 4. We hope that you will do your best to promote friendship as well as business. 5. We are a trading company doing import and export business all over the world. 6. The attached pamphlet will give you complete information on our vacuum cleaners. 7. We have sent you under separate cover a complete list of our products. 8. One of our clients is in the market for Chinese Black Tea. 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com